
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 



 
 

 

Informatie bulletin ijsclub Davos 

Van de voorzitter 
 
Als ik dit voorwoord schrijf komt de regen met bakken naar beneden, hetgeen een goed voorteken is 
voor een strenge winter. 
Helaas afgelopen jaar geen ijs gehad dus ook geen inkomsten van de koek en sopie welke inmiddels 
wel helemaal is ingericht en geschilderd, Willem, Pierre en Martijn bedankt hiervoor. 
 
Wat we wel hebben gehad dit jaar was het 95 jarig jubileum van onze ijsclub en dat hebben we gevierd 
met een feest middag/ avond. Het weer was top, de BBQ nog beter en de bar crew heeft zijn handen 
vol gehad om alle dorstige kelen van een drankje  te voorzien. 
 
De zanger deed zijn uiterste best om de stemming er in te krijgen en om het financiële leed wat te 
verzachten werden er spontaan een aantal vaten bier gesponsord door diverse leden, hiervoor dank. 
Dat deze avond niet geheel kosten dekkend is geweest hoort u allemaal van onze penningmeester op 
de jaarvergadering. 
 
In het bestuur komen ook wat veranderingen, zo heeft Julicke aangegeven te willen stoppen als 
secretaris en ons bestuur gaat verlaten wat wij als een grote aderlating ervaren, maar we respecteren 
haar besluit en bij deze alvast bedankt voor je enorme inzet voor de club afgelopen jaren Julicke. 
We zijn verheugt een nieuw bestuurslid te kunnen verwelkomen, wie dit is en wie de nieuwe secretaris 
gaat worden kunt u allemaal zien op onze jaarvergadering op 4 januari 2025! 
 
Ik ben dit najaar nog even met de voorzitter van ijsvereniging Assendelft naar een bijeenkomst voor 
Zaanse ijsclubs geweest en het is goed om te horen dat het ledenbestand over het algemeen goed op 
peil blijft ondanks het uitblijven van een goede winter met veel natuurijs. 
 
Bij Davos zijn de voorbereidingen in ieder geval getroffen, de veegmachines hebben hun onderhoud 
weer gehad en staan paraat en de koek en sopie staat te popelen om te verhuizen naar de vaart. 
De voortekenen zijn goed, wij als bestuur hebben er zin in dus komt allen naar onze  jaarvergadering op 
4 januari en hopelijk ook naar een van de vele wedstrijden op natuurijs aankomende winter. 
 
Tot op het ijs! 
Rob Vessies 



Secretariaat: IJsclub Davos   
email: ijsclubdavos@gmail.com Rabobank NL79RABO0156930277 
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Het woord is aan de penningmeester 
 
De eerste nachtvorst hebben we achter de rug, nu ik dit schrijf ergens eind november. En we hebben al 
moeten krabben. Het begin van een keiharde winter! Door het effect van La Nina zal de winter koud en 
droog worden. Minimaal een halve meter ijs op de Nauernasche Vaart.  
 
En dat hebben we nodig, om het financiële debacle van dit jaar op te lossen! Vorig jaar kon ik niet op de 
algemene ledenvergadering zijn en heeft mijn lieftallige assistente het voor mij waargenomen. Fantastisch 
deed ze het, maar de beslissingen die die avond genomen zijn hebben ervoor gezorgd dat de kas leeg is. 
 
We hebben een prachtig 95 jarig jubileumfeest gehouden. Goed bezocht en geen euro eraan 
overgehouden. De vorig jaar aangekochte nieuwe koek en sopie moest in de reparatie, nadat hij van de 
heftruck van de voorzitter was gevallen. Allemaal kosten. Kom naar de jaarvergadering om tot in details te 
horen waar het mis ging. 
 
Geniet allemaal nog even van onze financiële jaarcijfers, die zien er namelijk beroerd uit. Met vertrouwen 
kijk ik uit op waarschijnlijk witte kerstdagen, een pak ijs waar de boor van de voorzitter niet lang genoeg 
voor is, een uitgestelde Sail vanwege de nog zware ijsgang en een indrukwekkende koek en sopie omzet 
in het jaar 2025.  
 
Niet van de Jagermeister, want dat gaan we niet meer tappen, nadat is gebleken dat je daar rare dingen 
van doet. Het worden heerlijke smaakvolle kruidenbitters en voor de liefhebbers Jagermeister 0.0.  
Hierbij wens ik u een fijne tijd en zie u graag terug op het eerstkomende ijs!  
   
 Richard Fleer 
 
 
 
  



 
 
FINANCIEEL OVERZICHT IJSKLUB DAVOS         
            

   2023-2024 2022-2023 2021-2022 2020-2021 
2019-
2020 

            
Saldo in kas per 1 oktober  17.399  19.430  20.047  16.561  16.275 

            
Contributie   2.318  2.365  2.393  2.613  1.665 
Verkoop muziekinstallatie  500  0  0  0  50 
Koek en Sopie   0  0  0  6.617  0 
Kienen   850  590  0  0  1.134 
Omzet zomeractiviteit  2.450  1.736  0  0  0 
Rente   175  5  1  1  1 
Totaal inkomsten   6.293  4.696  2.394  9.231  2.850 

            
Af:            
KNSB/Gewest NH/KvK/Distr Zstr 332  312  271  277  318 
Huur loods   788  735  714  714  714 
Kosten zomeractiviteit   7.076  2.033  0  0  0 
Inkopen koek en sopie  0  0  0  2.169  0 
Aanschaf en herstel koek en sopie  1.911  1.650  0  0  0 
Aanschaf muziekinstallatie  4.784  0  0  0  0 
Clubkrant   0  0  0  520  0 
Kosten (jaar)vergaderingen  225  675  271  0  273 
Onderhoud machines   0  0  500  0  0 
Representatiekosten   0  0  0  40  75 
Bestuursmutsen   0  0  0  631  0 
Prijzen en traktaties   0  0  0  0  0 
Bankkosten   291  219  189  187  170 
Verzekeringen   688  1.064  1.027  988  925 
Diversen   178  39  39  219  39 
Totaal uitgaven   16.273  6.727  3.011  5.745  2.514 

            
            
Saldo in kas per 30-09-24  7.419  17.399  19.430  20.047  16.611 

            
            
Kasgeld   423  423  512  512  453 
Spaarrekening   6.193  16.999       
Bankrekening   578  487  18.918  19.535  16.108 

   7.194  17.909  19.430  20.047  16.561 

            
Nog te betalen Huur loods  0  735       
Nog te ontvangen   225  225       
            
Beschikbaar per 30-09-24  7.419  17.399       

 
 
 
 
 

 



 
 

 
Aankondiging jaarvergadering  
04-01-2025 met kien! 

 
 
 
 
 
 
Zaterdag 4 januari 2025, start 20 uur, is er weer een ouderwets gezellige 
jaarvergadering in café de Vlonder op Nauerna! 
 
Agenda 

- opening en terugblik 
- ingekomen stukken 
- notulen van de laatste ledenvergadering 
- verslag van de penningmeester 
- verslag en benoeming van de kascommissie 
- aftreden Julicke 
- bestuursverkiezing (aftredende en herkiesbare bestuursleden) 
- nieuw bestuurslid 
- bestuursbeleid 
- suggesties voor het komende jaar 
- rondvraag 
- sluiting van de vergadering. 
 

 
 
 
 
 
  

 



Notulen Algemene ledenvergadering IJsklub Davos (1929-2020) Jachthaven de Vlonder  op 13 
januari 2024 

Aanwezig namens het bestuur: Rob Vessies (voorzitter), Julicke Theeboom (secretaris), Rene Ebbelaar, 
Willem Ebbelaar, Rene Kouwenberg, Pieter Dunnebier, Lars Vendrig, Sandy de Lange, Ilona Scheffer 
(Penningmeester vervangend), Martijn Valstar, Simon Hondius, Stanley Schoone en Pierre Tambach  
Afwezig met kennisgeving: Richard Fleer (penningmeester), Nick Soetekouw.  
--------------------------------------------------------------------------------  
Agenda:  
1. Opening en terugblik  
2. Ingekomen stukken  
3. Notulen van de ledenvergadering van 18 januari 2019  
4. Verslag van de penningmeester  
5. Verslag en benoeming van de kascommissie  
6. Bestuursverkiezing (aftredend en herkiesbaar)  
7. Suggesties voor komende jaar  
8. Rondvraag  
9. Sluiting van de vergadering 
 --------------------------------------------------------------------------------  

1. Opening en terugblik  
De vergadering wordt om 20.35 uur geopend door onze voorzitter Rob. We hebben een goede 
opkomst van onze leden. Een minuut stilte ter nagedachtenis aan leden die ons dit jaar ontvallen 
zijn. Onze gedachten gaan speciaal uit naar Gre Jongewaard (oud secretaris Ijsclub Davos).  
Terugblik op boerengolf 2023 voor jong en oud en natuurlijk onze zanger... d.m.v. een filmpje/ 
foto’s. Als dank voor de gastvrijheid krijgen Semira en Rene een bos bloemen. Als dank voor het 
speciale neven-event voor ouderen naast de boerengolf en het maken van onze jaarlijkse 
clubkrant (redactie- ijsclubkrantdavos@gmail.com) krijgen ook Petra, Simone en Willemijn een bos 
bloemen uitgereikt door onze voorzitter.  
Een kleine noot naar de nieuwe voorzitter van IJsclub Assendelft die gelijk met z’n neus in de boter 
ehhh ijs gevallen is want de ijsclub heeft al mogen genieten van natuurijs. Later op de avond heeft 
Rob van de nieuwe voorzitter een mooi plak ijs mogen ontvangen om deze in de vaart te laten 
groeien tot een mooie ijsbaan.  
 
Investeringen 2023;  
⦁ Nieuwe Koek en Zopie ingericht door Willem Ebbelaar (foto's)  
⦁ Geluidsinstallatie (foto's)  
 

2. Geen ingekomen stukken. Wel een antwoord middels filmpje over de vraag die vorige 
jaarvergadering is gesteld over de manier van boren m.b.t. ijsdikte. Wij hopen dat de vraag van Rik 
Jansen hierbij beantwoord is.  

3. De notulen van de algemene ledenvergadering 7 januari 2023 worden voorgelezen door de 
secretaris en akkoord bevonden. Deze notulen zijn aan alle leden toegestuurd d.m.v. clubkrant.  

4. Financieel verslag, deze wordt gepresenteerd door de penningmeester(es) Ilona. (zie bijlage 
financieel verslag). Onze penningmeester Richard was even met Sneeuw verlof.  

5. Verslag en benoeming van de kascommissie. De kascommissie bestaande uit Guda Koopman 
en Edwin Hamers (afwezig). Kas gecontroleerd door Guda Koopman en Afra Eyking (reserve). 
Kascommissie gaat akkoord na een vraag waarom het onderstel/inbouw koek en zopie en 
geluidsinstallatie nog niet op financieel verslag staat. Antwoord: Financieel verslag is tot 30 sept 
aanschaf is daarna geweest dus deze komt op komend jaar verslag. Kascommissie wordt bedankt 
voor hun inzet. Guda Koopman verlaat kascommissie Nieuwe kascommissie 2024: Edwin Hamers 
en Afra Eyking reserve: Tim Menger.  

6. Aftredend in 2023 zijn: ⦁ Willem Ebbelaar ⦁ Pierre Tambach ⦁ René Kouwenberg ⦁ Ilona Scheffer. 
Zij stellen zich weer herkiesbaar en worden voor de komende 4 jaar herkozen. 

7. Suggesties voor komende jaar. IJsclub Davos Bestaat dit jaar (2024) 95 jaar!! De vraag wordt 
gesteld door de voorzitter of er nog suggesties zijn mbt activiteiten. Mochten leden iets leuks weten 
kunnen deze gemaild worden naar www.ijsclubdavos.nl  

  

http://www.ijsclubdavos.nl/


 
8. Rondvraag:   

a. ⦁ Gerard Nol: Davos Top 50, hier is niks meer van te zien op financieel verslag, - Dit klopt, 
Top 50 ligt al tijdje stil maar we willen dit weer oppakken, dit wordt nader bekend gemaakt.  

b. ⦁ Yvonne Kuin: Zaanstad bestaat 75 jaar en geeft speciale subsidies aan verenigingen etc 
m.b.t. evenementen. - Goede tip! We gaan dit uitzoeken.  

c. ⦁ Hans Schoenmaker: waarom zit het bestuur met een veiligheids-/bouwhelm op de hele 
vergadering? - Hierop volgt een filmpje met daarop een interview met een geschrokken 
buurtbewoner. Helaas is tijdens transport (na inbouw interieur) de nieuwe Koek en Zopie 
van de vorkheftruck gevallen, schade gelukkig meegevallen maar wel enorme deuk in ego 
van voorzitter.... dus het bestuur heeft om veiligheidsredenen (een grap natuurlijk) maar 
even een helm op gedaan..... 

9. Sluiting van de vergadering. Als laatste wordt de vergadering gesloten om 21.08 uur, om daarna 
te genieten van de Bingo. - Dank aan onze sponsoren voor de fantastische prijzen. Sandy de 
Lange en René Kouwenberg geven nog uitleg over het iets aangepaste kienen/ Bingo. Uitgevoerd 
door René en René.  
 
Nieuwe leden kunnen zich aanmelden via inschrijfformulier op onze website www.ijsclubdavos.nl  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



  
 

IJsclub DAVOS 95 jaar ! 
 
Jawel, 95 jaar, dat is niet niks! 
Natuurlijk is dat een feestje waard. Al moet ik zeggen dat de meeste bestuursleden en leden van Davos 
alles, maar dan ook echt alles aangrijpen voor een feestje…..Daarom doet een “gewoon” feestje geen eer 
aan een 95-jarig jubileum.Dus werd er groots uitgepakt.  
 
29 Juni, vanaf 17.00 uur was iedereen die zich had opgegeven welkom voor een prachtig feest.  
En nou zou je denken: “95 jarig jubileum, er is vast niemand die iets over oude tijden kan na vertellen”. 
Nou, dan heb je vast iets gemist, want wonderwel in goede conditie, werd het feest bijgewoond door 
niemand minder dan Piet Tambach, de kleinzoon van de oprichter van Davos. Fantastisch, als je beseft 
dat Piet inmiddels 91 jaar oud is!  
 
Er werden veel herinneringen opgehaald en gezellig gebabbeld. Het weer zat mee en ondertussen werd 
er heel goed gezorgd voor de inwendige mens. Het eten werd verzorgd door Meat the Lion. Een 
fantastisch goeie grillmaster, ook bekend van zijn deelname aan het tv-programma Grillmasters in 2016. 
Er was eten in overvloed. Dat er veel eten over was lag zeker niet aan de kwaliteit! Fantastisch geregeld 
allemaal. Ook drankjes waren er in overvloed, maar een kleine kanttekening…..  
 
Had nou niemand aan onze Klaas gedacht?! Allemaal blij dat hij in een rolstoel tóch aanwezig kon zijn, 
maar er was geen 0.0 bier! En een feestje zonder biertje is geen feestje. Dus Caty terug naar huis om 
nulpuntnulletjes te halen. We zijn immers niet gewend bij Davos dat er iets genuttigd wordt met een 
percentage van minder dan 5%....We hebben er van geleerd, bij het volgende feestje zullen we een traytje 
inslaan.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Jullie herinneren zich vast de nieuwe koek en zopie keet. Waar overigens ook nog een smeuïg verhaal 
over te vertellen is, maar daar is tijdens de jaarvergadering in januari 2024 al genoeg bij stilgestaan. Afijn, 
hij stond er, in goede conditie, prachtig afgetimmerd en ingericht voor linkshandige en rechtshandige 
toppers. Sandy, Petra, Simone en Semira, die zichzelf heel bescheiden “het sterrenteam” hebben 
genoemd,  konden even ervaren hoe het voelde om in de keet te staan. Lang verhaal kort: Hij is (ondanks 
het ontbreken van vloerverwarming en toilet) goedgekeurd!  
 

 
 
Ondertussen was het feestje aardig op gang gekomen. De muziek werd geregeld door Maurice Idema. Hij 
kreeg de voetjes van de vloer. En als klap op de vuurpijl, Rosalie en Dorus hebben gezongen. Gelukkig 
was Richard er ook, want dat had hij niet willen missen. Het hele feest wilde hij niet missen, hij kwam er 
speciaal voor terug van een weekendje weg! 
 
Wát een sfeertje. 
 
De fik ging in de brandstapel en de wangen begonnen te gloeien. Van het vuur, van de drankjes én van de 
nulpuntnulletjes. Voldaan liepen Atie en Chris Mulder swingend naar de fiets. Want op het hoogtepunt 
moet je tenslotte gaan. Niet wetende dat het hoogtepunt van hun avond nog ging beginnen. Want 
éénmaal bij de brug aangekomen kwamen zij de brandweer tegen!  
 
Atie en Chris hebben de brandweermannen weten te overtuigen dat het vuur afkomstig was van het feest 
en dat het vuur al bijna uit was, maar vooral dat ze rechtsomkeer konden maken. Poeh, dat was op het 
nippertje, ze hebben toch maar mooi het feest gered! Het feest wat nog tot in de late uurtjes doorging….. 
De lat voor het 100-jarig jubileum in 2029 ligt na dit feest volgens mij tamelijk hoog, ik kijk er nu al naar uit! 
 
Groetjes Semira  
 
 
 
 
 
   



Rabo Clubsupport 
 
Op weg naar de Wielerronde te Assendelft kwam ik uit op de hoek Hornlaan – 
Beemsterstraat. Daar op die hoek woont Tante Rie Fleer. Het was er een gezellige boel met 
veel aanloop. Een hap en drank, en uiteraard de Wielrenners(sters) die voorbij suisden. Ook 
Neef Richard liep weer zoals gewoonlijk met een grijns rond, en liep hier en daar biertjes uit te 
delen.  
 
In een bocht staan tijdens een wielerkoers geeft altijd wel een risico, maar ook spektakel!!  
En een peloton op hoge snelheid door de bocht zien vliegen, daar deins je wel voor achteruit! 
Maar het gaat niet altijd goed. In deze ‘Rie Fleer Bocht’ konden 2 renners de bocht niet meer 
houden en knalden tegen de dranghekken. Sensatie, met gelukkig een goede afloop. 
  
Van deze consternatie maakte Neef Richard gebruik om er even tussen uit te knijpen namens 
ijsclub Davos samen met collega voorzitter Arjan Molenaar van Stal Assendelft moesten zij 
zich melden bij de VIP tent. Daar ontvingen zijn van de Ronde Miss een cheque van de Rabo 
Clupsupport.  
 
Waarom deze heren van 2 bescheiden verenigingen op deze wijze hun cheque mochten 
ophalen is tot nu toe voor mij een volslagen raadsel! Ik zag Neef Richard in de verte 
triomfantelijk aan komen lopen. Met beide handen hield hij de cheque hoog in de lucht. Ik 
vroeg uiteindelijk hoeveel de IJsclub Davos had ontvangen van deze Rabo-actie. Glunderend 
liet Richard mij de cheque zien. Ik schrok en zei verbaasd ‘€ 250 maar!’. Meteen daarop 
volgend zei ik dat IJsvereniging Assendelft € 3405 mocht incasseren! 
 
U begrijpt dat van alle euforie weinig meer over was. Behalve op een peetoom na? Er is een 
troost Richard, er is een oud gezegde:  

“Wie het kleine niet eert, is het grote niet weert”. 
 
Tot slot: IJs en Wederdienende! 
 
Hierbij wens ik u allen een paar fijne kerstdagen en een mooi 2025 toe. Hopelijk ook in het 
begin van het nieuwe jaar een strenge vorstperiode met veel ijsplezier! 
 

Aldus: ijsclubbobo in ruste 
 
  



Het is een uitdagende sport ! 
 

13 januari 2024 was de Jaarvergadering van de IJsclub Davos weer te gast bij Jachthaven De Vlonder.  
Dat is ieder jaar weer een vermakelijke uitleg van de besognes betreffende de  IJsclub Davos. 

Met als hoogtepunt natuurlijk de jaarlijkse bingo met “Prijzen, Mooie Prijzen!” 
Bingo spelen vergt natuurlijk een bijzonder talent en na het hele jaar ervoor oefenen bij lokale en interlokale 

bejaardentehuizen , was de uitdaging groot! 
Na een dergelijk degelijke voorbereiding  betraden wij met vertrouwen  het strijdtoneel maar zagen direct 
dat de competitie gigantisch was! Alle topteams waren gekomen. Dit was de Champions League van de 

bingo: Dé Bingo! Het zou afhankelijk worden van de vorm van de dag! 
Een spannende strijd ontspon zich in het zinderend stadion De Vlonder . 

De eerste scores  vlogen om onze oren. In de rust toch maar goed concentreren op de keuze van de 
kaarten, het begrijpen van de bingomaster , het voorspellen van de computer en weer verder met de 

volgende ronde. Ook deze ging aan onze inmiddels bezwete neuzen voorbij. Maar er is natuurlijk altijd nog 
de laatste ronde, met de hoofdprijs! 

It’s not over until the fat lady shouts BINGO! Een wijsheid  welke nooit vergeten mag worden in topsport. 
Daar kwam de laatste ronde: de kaarten gekozen, de spelleider gehypnotiseerd (René), de pennen 

geslepen , onze veters al gestrikt to walk the walk …… 
En, en??? 

Tja, ach, “toevallig” gewonnen!!  (heel toevallig natuurlijk jaar lang trainen!) 
Een cadeaubon voor het restaurant van de Dorpstaveerne/KoppieBar van €100. Een dag of tien later zijn 

we daar gaan eten, aangenaam verrast door de sfeer en het lekkere eten. Hoofdgerechten geprijsd tussen 
de 18€ en 26€ , ook vegetarisch. 

Op de website is het menu goed te lezen en reserveren wordt aanbevolen. 
Kijk ook voor alle evenementen die er georganiseerd worden, ze zijn er erg goed in! 

Wij hebben lekker gegeten met alles erop en er aan en kwamen met €100 aardig ver. Het werd uiteindelijk 
iets meer en das altijd handig met fooi geven . De bediening was erg vriendelijk en kundig, we vermoeden 

een mooie horecaopleiding. 
 

Afgelopen jaar weinig getraind . Anderen ook een kans geven is het motto ! 
Wil je ook kans maken op de mooie prijzen? Ga de uitdaging aan en wie weet ben je een jaar lang de 

titelverdediger! 
 

Organisatie bedankt. Sponsoren bedankt 
voor de mooie prijzen! 

 
Willem en Jacqueline 

 
 

  



 
   
 
 

 
 

 

Wil je op de hoogte worden gehouden per email, laat het ons weten!

Is je email-adres gewijzigd; stuur ons dan een bericht naar ijsclubdavos@gmail.com. 

Wordt ook lid van onze facebook pagina; 
ijsclub davos nauerna om op de hoogte te blijven van de laatste nieuwtjes. 



 
 
  

 

 

Onze sponsors: 



 
 
 
 
 
 

DOORLOPENDE MACHTIGING 
Tot wederopzegging 

 
Hierbij machtig ik IJSCLUB 
DAVOS om jaarlijks het 
contributiebedrag te incasseren 
van mijn 
bankrekening:_______________________________ 

 
Dit bedrag is momenteel 7,50 euro per jaar 

 
Naam:                                                                       Voorletters:   

Geboortedatum: ___________________________________________________________ 
 
 

Adres: ___________________________________________________________________ 
 
 

Woonplaats: ______________________________________________________________ 
 
 

Email: ___________________________________________________________________ 
 

Handtekening;_____________________________ 
 
 
 
Het jaarlijkse contributiebedrag zal, tot wederopzegging, medio november 
van uw rekening worden afgeschreven. Dit bedrag kan in de 
ledenvergadering herzien worden. 
 
Versturen naar: 
 

Per post: IJsclub Davos, Nauerna 49 1566 PD Assendelft 
  

https://www.google.com/imgres?imgurl=https%3A%2F%2Fcdn.nieuweoogst.nu%2Fpublic%2Fimage%2F320x205%2F147552.jpg&imgrefurl=https%3A%2F%2Fwww.nieuweoogst.nl%2Fnieuws%2F2018%2F10%2F04%2Fmiljoen-extra-voor-innovatie-programma-veen&docid=wUtG3AnZ7y9gYM&tbnid=_qGHa32ciNCNhM%3A&vet=10ahUKEwiMiMqFuYPmAhVPyaQKHWf1AVoQMwhMKAowCg..i&w=320&h=205&itg=1&client=safari&bih=863&biw=967&q=innovatieprogramma%20veen%20nauerna&ved=0ahUKEwiMiMqFuYPmAhVPyaQKHWf1AVoQMwhMKAowCg&iact=mrc&uact=8
https://www.google.com/imgres?imgurl=https%3A%2F%2Fcdn.nieuweoogst.nu%2Fpublic%2Fimage%2F320x205%2F147552.jpg&imgrefurl=https%3A%2F%2Fwww.nieuweoogst.nl%2Fnieuws%2F2018%2F10%2F04%2Fmiljoen-extra-voor-innovatie-programma-veen&docid=wUtG3AnZ7y9gYM&tbnid=_qGHa32ciNCNhM%3A&vet=10ahUKEwiMiMqFuYPmAhVPyaQKHWf1AVoQMwhMKAowCg..i&w=320&h=205&itg=1&client=safari&bih=863&biw=967&q=innovatieprogramma%20veen%20nauerna&ved=0ahUKEwiMiMqFuYPmAhVPyaQKHWf1AVoQMwhMKAowCg&iact=mrc&uact=8


 

  



 

 

Sponsor van Davos 
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